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zastupitelstvo 

 

 

Zápis 

z řádného zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Kníničky IX/04 konaného dne 

24.04.2022 od 17:30 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

Zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Kníničky (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 17:32 hodin starostkou Lenkou Ištvanovou („dále též jako „předsedající“).  

Předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. Současně byla informace o 
konání zasedání zveřejněna na „elektronické úřední desce“ (vyvěšená informace tvoří přílohu č. 1). 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (prezenční listina tvoří 
přílohu č. 2 tohoto zápisu) konstatovala, že přítomno je 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 
všech členů zastupitelstva), pozdější příchod nahlásili Ing. Petr Juránek a Ing. Martin Pelánek. 
Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné (ust. § 92 odst. 3 zákona o obcích).  

Starostka MČ Brno-Kníničky upozornila na skutečnost, že z jednání Zastupitelstva MČ Brno-
Kníničky bude pořízen audio záznam, který bude uložen na úřadě MČ Brno-Kníničky. Dále 
upozornila členy Zastupitelstva na povinnost ohlásit případný střet zájmu v rámci projednávání 
daného bodu. 

BOD Č. 1 - URČENÍ OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A ZAPISOVATELE 

Předsedající navrhla zapisovatelem Miroslavu Keprtovou a jako ověřovatele zápisu pana 
Aleše Chrastila a Ing. Václava Hrnčíře. Dále se předsedající dotázala, zda má někdo jiný návrh. 
Další návrhy nebyly vzneseny. 

Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Brno-Kníničky schvaluje zapisovatelem Miroslavu Keprtovou a určuje ověřovateli 

zápisu Aleše Chrastila a Ing. Václava Hrnčíře. 

Výsledek hlasování:    

Pro:  7 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, 

Miroslava Keprtová, Ing. Petr Vokřál, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

Usnesení č. 1/4/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 2 - SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou a informací 
zveřejněnou na úřední desce. Předsedající upozornila zastupitele na drobnou chybu, kterou udělala 
při tvorbě programu a to, že v rámci vyvěšeného programu byly body č. 11 a 12 nazvány jako 
písemné, ač na posledním zasedání bylo schváleno, že tyto body již písemné nebudou. Ve „Svolání 
zastupitelstva“ byl název těchto bodů uveden správně, a proto navrhuje schválit program takto.. Dále 
předsedající vyzvala zastupitele k návrhům na úpravu či změnu programu. Nikdo takový návrh 
neuplatnil. 

Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Brno-Kníničky schvaluje následující program zasedání: 
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1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Složení slibu člena Zastupitelstva městské části Brno-Kníničky 
3) Návrhy, připomínky a podněty občanů 
4) Informace o ověření zápisu ze zasedání ZMČ Brno-Kníničky konaného dne 27.02.2023 
5) Účetní závěrka a rozdělení hospodářského výsledku příspěvkové organizace Mateřská škola 

Studánka, Brno, Ondrova 25, za rok 2022 

6) Obecně závazná vyhláška č 10/2010 k zajištění udržování čistoty ulic a prostranství 
7) Informace k rušení pobočky České pošty Brno 9 
8) Odnětí svěřeného majetku městské části Brno-Kníničky, pozemků parc. č. 657/4 a 3471 v kat. 

území Kníničky 
9) Rozpočtová opatření 

10) Kontrola plnění úkolů a usnesení zastupitelstva 

11) Zpráva starostky a místostarostů o podstatných jednáních a skutečnostech 

12) Informace o přípravných řízeních pro stavby a probíhajících stavbách v kat. území Kníničky 

13) Informace předsedů výborů a komisí 

14) Dotazy, připomínky, podněty členů Zastupitelstva 

Výsledek hlasování:    

Pro:  7 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, 

Miroslava Keprtová, Ing. Petr Vokřál, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

Usnesení č. 2/4/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 3 - NÁVRHY, PŘIPOMÍNKY A PODNĚTY OBČANŮ 

Předsedající se dotázala přítomných občanů, zda mají nějaký návrh, připomínku či podnět.  

Pan Lubomír Strážnický upozornil na havarijní stav komunikace vedoucí z chatové lokality k lomu 
nad Sokolským koupalištěm, konkrétně se jedná o stav schodů a zábradlí. Předsedající mu 
odpověděla, že tuto věc již má údržba ve svém plánu a jistě se k odstranění těchto vad brzy 
dostanou. Dále pan Strážnický upozornil na zvýšený výskyt divokých prasat, která všude ryjí a bez 
problému si nadzvednou plot a dostanou se všude. Dotázal se, jak má tento problém řešit. Na to mu 
předsedající odpověděla, že tuto záležitost již konzultovala se zástupci společnosti Lesy města Brna 
a.s. a se zástupci Odboru vodního a lesního hospodářství a zemědělství MMB. Dle jejich vyjádření 
se zvířata přemnožila, a navíc se vyskytují v zastavěné části obce a nejedná se o jejich honitbu. 
Tedy odstřel takových zvířat je velmi komplikovaný. Nicméně dle jejich vyjádření postavili myslivci 
v lokalitě U Šuláka posed a divoká prasata budou chytat nebo střílet.  

Dále se pan Strážnický dotázal, zda se bude provozovat občerstvení na Sokolském koupališti 
(bývalý Septim). Předsedající odpověděla, že bylo vypsáno výběrové řízení na nového nájemce. Ke 
dnešnímu dni je již nový nájemce znám a měl by tam občerstvení provozovat. Dále pan Strážnický 
upozornil na plánovanou bytovou zástavbu na louce vedle parku U Lva. Požádal zastupitele, aby 
tuto část Kníniček ochraňovaly. Předsedající mu odpověděla, že v současné době platný územní 
plán v této lokalitě umožňuje výstavbu, nicméně se snaží s investory domluvit na umístění co možná 
nejmenších objektů. Předsedající dále informovala zastupitele, že v současné době se má zastavět 
pozemek přímo sousedící s parkem U Lva s tím, že investor již má vypracovaný projekt na 
třípodlažní objekt bez napojení na kanalizaci. Předsedající se snaží domluvit s investorem na snížení 
objektu na dvoupodlažní, který bude napojený na kanalizaci. 

Pan JUDr. Antonín Filla požádal předsedající o to, aby seznámila zastupitele s připomínkami, které 
zaslal. Předsedající mu odpověděla, že tyto připomínky sice zaslal, nicméně jsou to jeho připomínky 
a musí je tedy přečíst sám. Dle slov pana JUDr. Antonína Filly si vzhledem k aktuální hlasové 
zdravotní indispozici netroufá na přečtení připomínek, a dále by se rád vyvaroval situaci, která 
nastala na minulém zasedání zastupitelstva, kdy mu byla předsedající v souladu s jednacím řádem 
odejmuta možnost delšího vyjádření. Předsedající ho informovala, že tyto připomínky rozešle 
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ostatním zastupitelům a vzhledem k tomu, že součástí připomínek jsou i nějaká usnesení, přičemž 
právo předkládat materiály k projednávání na zasedání má člen zastupitelstva nebo občan městské 
části, je-li jeho žádost na projednání zastupitelstvem podepsána nejméně 0,5 % občanů městské 
části a dotáže se, zda má některý ze zastupitelů zájem tyto body přijmout za vlastní a zpracovat dle 
struktury uvedené v jednacím řádu jako materiál k projednání na dalším zasedání. Pan JUDr. Filla 
konstatoval, že tento postup je v souladu s jednacím řádem. Předsedající mu informaci potvrdila. 

Předsedající se dotázala, zda má některý z občanů nějaké další návrhy, dotazy či připomínky. Žádný 
z přítomných občanů se již nevyjádřil. 

Předsedající poděkovala za vznesené připomínky a podněty a ukončila projednávání tohoto bodu. 

BOD Č. 4 - INFORMACE O OVĚŘENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ ZMČ BRNO-KNÍNIČKY 

KONANÉHO DNE 27.02.2023 

Předsedající informovala zastupitele o tom, že zápisy byly řádně vyhotoveny, byly v zákonné lhůtě 
ověřeny a následně zveřejněny na stránkách městské části. Dále informovala, že k zápisům nebyly 
vzneseny žádné připomínky ze strany zastupitelů. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky. 
Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

BOD Č. 5 - ÚČETNÍ ZÁVĚRKA A ROZDĚLENÍ HOSPODÁŘSKÉHO VÝSLEDKU PŘÍSPĚVKOVÉ 

ORGANIZACE MATEŘSKÁ ŠKOLA STUDÁNKA, BRNO, ONDROVA 25, ZA ROK 2022 

Předsedající informovala zastupitele, že jako každý rok je nutné schválit účetní závěrku a rozdělení 
hospodářského výsledku příspěvkové organizace Mateřská škola Studánka, Brno, Ondrova 25, 
s tím, že v letošním roce požádala paní ředitelka o dřívější schválení. Dále předsedající informovala, 
že materiály byly zkontrolovány finančním výborem a dle jejich vyjádření jsou v pořádku a je možné 
je tedy schválit.  

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky.  

Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

Předsedající ještě před samotným hlasováním upozornila, že v návrhu usnesení je uvedeno, že 
účetní závěrka se schvaluje dle protokolu, ve kterém ale ještě bude upravováno složení schvalujících 
zastupitelů, neboť 2 zastupitelé nejsou přítomni na zasedání zastupitelstva. 

Předsedající dala hlasovat o předloženém usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace 
Mateřská škola Studánka, Brno, Ondrova 25, příspěvková organizace, za rok 2022 dle protokolu, 
schvaluje hospodářský výsledek ve výši 190,47 Kč a souhlasí s návrhem rozdělení výsledku 
hospodaření do rezervního fondu. 

Výsledek hlasování:    

Pro:  7 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, 

Miroslava Keprtová, Ing. Petr Vokřál, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

Usnesení č. 3/4/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 6 - OBECNĚ ZÁVAZNÁ VYHLÁŠKA Č 10/2010 K ZAJIŠTĚNÍ UDRŽOVÁNÍ ČISTOTY 

ULIC A PROSTRANSTVÍ 

Předsedající představila bod a vysvětlila, že se jedná o vyhlášku, která v podstatě pozbyla smyslu. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky. 
Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 
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Předsedající dala hlasovat o předloženém usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky souhlasí se zrušením Obecně závazné vyhlášky č. 

10/2010 k zajištění udržování čistoty ulic a prostranství dle návrhu Odboru vnitřních věcí, MMB.  

Výsledek hlasování:    

Pro:  7 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, 

Miroslava Keprtová, Ing. Petr Vokřál, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

 

Usnesení č. 4/4/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 7 - INFORMACE K RUŠENÍ POBOČKY ČESKÉ POŠTY BRNO 9 

Předsedající představila bod, informovala přítomné zastupitele, že měla schůzku se starostou 
městské části Brno-Bystrc, ve které má být zrušena pobočka České pošty BRNO 9. Oba se shodli 
na tom, že se zrušením pobočky zásadně nesouhlasí s tím, že Českou poštu upozorňovali na 
platnou nájemní smlouvu na pronájem stávajících prostor do roku 2026, za jejíž vypovězení hrozí 
vysoké sankce. Ani tento argument přednesený na společném jednání se zástupci České pošty, 
nezměnil názor na rušení pobočky ani návrh na prodloužení otevírací doby pobočky pošty Brno 35 
není pošta ochotna zvážit. Nicméně nadále budou společně vyjednávat. Již proběhlo jednání se 
senátorem Tomášem Töpfrem, který slíbil podporu a již napsal v této souvislosti panu ministrovi. 
Tento týden se uskuteční jednání s panem hejtmanem Jihomoravského kraje a následně s paní 
primátorkou města Brna.  

Ing. Petr Vokřál se dotázal, zda jsou si zástupci České pošty vědomi, že dojde ke škodě. 
Předsedající mu odpověděla, že jsou s tím seznámeni, nicméně jsou i na tuto záležitost připraveni. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky. 
Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

BOD Č. 8 - ODNĚTÍ SVĚŘENÉHO MAJETKU MĚSTSKÉ ČÁSTI BRNO-KNÍNIČKY, POZEMKŮ 

PARC. Č. 657/4 A 3471 V KAT. ÚZEMÍ KNÍNIČKY 

Předsedající představila bod a vysvětlila, že se jedná o pozemek, na kterém se v současné době 
nachází vrt, který historicky sloužil městu Brnu k zásobování pitnou vodou. Vzhledem k tomu, že byl 
tento vrt vybrán jako jediný vhodný stávající vrt ze 78 vrtů brněnské aglomerace pro zařazení do 
systému nouzového zásobování obyvatelstva pitnou vodou, žádá město Brno o odsvěření pozemku 
pod vrtem kvůli tomu, aby mohlo vrt zrekonstruovat a nachystat pro případné nouzové zásobování. 
Dále informovala zastupitele o tom, že na jednáních se zástupci města Brna bylo domluveno, že 
město Brno se musí vypořádat se stávajícím nájemcem požadovaného pozemku a dále, že město 
Brno svěří městské části jiný vhodný pozemek např. pro uskladnění materiálu městské části. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky. 
Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

Předsedající dala hlasovat o předloženém usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky souhlasí s odnětím svěřeného majetku města Brna 

městské části Brno-Kníničky, pozemku parc. č. 657/4 v kat. území Kníničky včetně vrtu a pozemku 

parc. č. 3471 v kat. území Kníničky, pouze při splnění podmínky, že městské části Brno-Kníničky 

bude jako kompenzace za odnětí výše uvedených pozemků svěřen pozemek parc. č. 3123 v kat. 

území Kníničky. 
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Výsledek hlasování:    

Pro:  7 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, 

Miroslava Keprtová, Ing. Petr Vokřál, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

 

Usnesení č. 5/4/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 9 - ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ 

Předsedající představila bod, informovala zastupitele, že dvě rozpočtová opatření se týkají 
finančních prostředků, které městská část obdržela na konané volby a další rozpočtové opatření je 
navýšení prostředků na vybavení údržby. Dále se předsedající dotázala přítomných zastupitelů, zda 
mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky.  

Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

Předsedající dala hlasovat o předloženém usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky bere na vědomí informace o provedených rozpočtových 
opatřeních v kompetenci starostky č. 1-2/2023.  

Výsledek hlasování:    

Pro:  7 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, 

Miroslava Keprtová, Ing. Petr Vokřál, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

 

Usnesení č. 6/4/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 10 - KONTROLA PLNĚNÍ ÚKOLŮ A USNESENÍ ZASTUPITELSTVA 

Předsedající informovala zastupitele o tom, že na minulém zasedání nebyl zadán žádný úkol a 
všechna přijatá usnesení byla vypořádána. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky. 
Žádný z přítomných zastupitelů se již nevyjádřil. 

BOD Č. 11 - ZPRÁVA STAROSTKY A MÍSTOSTAROSTŮ O PODSTATNÝCH JEDNÁNÍCH A 

SKUTEČNOSTECH 

Předsedající informovala o následujících jednáních: 

MMB - JUDr. Vaďurová, Mgr. Novák - řešení výpůjčky dalších částí pozemků kolem pilíře. Zástupci 

města bylo doporučeno nerozšiřovat výpůjčku pozemků o další části pozemků, hlavně o část 

pozemku, na které je umístěno hřiště, neboť by město ztratilo kontrolu nad touto částí a akce konané 

vypůjčitelem by byly upřednostňovány před běžnými návštěvníky hřiště. 

Brněnské komunikace, p. Vinterlík, p. Audy - výměna kontaktní osoby, opravy komunikací v MČ 

(stezka okolo řeky, ulice Rekreační, doplnění vodorovného značení - parkovací stání). 

MMB (p.radní Suchý, p. radní Chvátal, zástupci OVLHZ), ŘSD, Lesy města Brna - jednání 

k odsvěření vrtu, řešení napojení obsluhy vrtu a realizaci cyklostezky „Ondrova - Sokolák“ 

v návaznosti na realizaci R43, napojení cyklostezky Kuřim-Jinačovice-Kníničky (výkup pozemků, 

doprojektování a dostavba chybějící části při komunikaci Ondrova). 

Qualiform - stavebně technický průzkum školky, aby bylo zřejmé, co stávající objekt je schopen 

unést a v jakém je stavu. 
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ÚMČ Brno-Bystrc, starosta dr. Kratochvíl - rušení pobočky pošty - dopisy na primátorku, ministra 

a hejtmana. 

Hochtief - úklid a oprava poškozené komunikace Rekreační a křižovatky od chatové oblasti Čihadla. 

MMB, p.radní Kratochvíl, BKOM, PČR, hasiči, Povodí Moravy - dopravní obslužnost přehrada – 

oprava úseku od parkoviště u přístaviště po hráz, starostka informovala zastupitele o záměru města 

zjednosměrnit část ulice Hrázní v úseku od parkoviště u přístaviště po restauraci U Lva. Předsedající 

na tomto jednání vyjádřila zásadní nesouhlas se zjednosměrněním dokud nebude vyřešena doprava 

v ulicích Rekreační a Ondrova. Za MČ vyjádřen nesouhlas a nespokojenost s laxním řešením 

dopravy na ulici Rekreační a není možné realizovat navrhovaná opatření bez řešení dopravní situace 

na ulici Rekreační   – závěry z jednání: BKOM provede řádnou analýzu vytíženosti ulice Rekreační 

– měření počtu a rychlosti vozidel, následně navrhne variantní řešení dopravy, dále bude řešena 

řádná rekonstrukce silnice vč. realizace opatření ke zvýšení bezpečnosti na ulici Rekreační i možné 

rozšíření silnice k zajištění bezpečnosti chodců. Zjednosměrnění se dělat nebude, dokud nebude 

řádně zanalyzována dopravní situace na ulici Rekreační a realizována dopravní opatření. 

ZOO Brno, p. Janota, následně MP Brno, p. Gruber a Odbor dopravy ÚMČ Bystrc p. Mráz   – 

řešení parkování na odstavné ploše a okolních komunikacích. ZOO Brno rozmístilo obrubníky tak, 

aby nebylo možné zajíždět na zeleň v okolí příjezdové komunikace. 

Starostka informovala o dalších skutečnostech jako např. - zajištění dotací pro rekultivaci záhonu 

kolem tělocvičny ve výši 200 tis. Kč (realizace podzim 2023) a zpracování studie revitalizace parku 

před školkou - studie bude zadávána z úrovně MMB ve spolupráci s MČ, stejně jako tomu bylo u 

„Jedlého parku“. Výběrové řízení na výměnu travnaté plochy Dolní Louky, výměnu písku na dětském 

hřišti, oprava účelových komunikací, realizace kulturní akce Velikonoční dílny, zajištění akce na 

dětský den. 

Dále starostka informovala zastupitele o zájmu majitelky Statek coffee o umístění kontejneru 
(kavárny) v k.ú. Kníničky. 

18:09 Příchod Martin Pelánek. 

Miroslava Keprtová informovala o tom, že paní ředitelka MŠ Studánka k 1.8.2023 končí a rozebíhá 
se tak výběrové řízení na novou paní ředitelku. K tomu předsedající uvedla, že si paní ředitelka 
zaslouží nějakou odměnu, takže na další zasedání zastupitelstva nachystá návrh odměny. 

Dále Miroslava Keprtová informovala o jednání na MMB ohledně projednání Akčního plánu 
zlepšování kvality ovzduší v Brně. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu ještě nějaké dotazy. Žádný 
z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

BOD Č. 12 - INFORMACE O PŘÍPRAVNÝCH ŘÍZENÍCH PRO STAVBY A PROBÍHAJÍCÍCH 

STAVBÁCH V KAT. ÚZEMÍ KNÍNIČKY 

Předsedající představila bod a dotázala se zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké 
dotazy či připomínky. Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

BOD Č. 13 - INFORMACE PŘEDSEDŮ VÝBORŮ A KOMISÍ 

Předsedající paní starostka Lenka Ištvanová předala slovo panu Ing. Pavlu Jankůjovi, jako 
předsedovi kontrolního výboru. Ten informoval o tom, že se kontrolní výbor sešel dvakrát. Při 
provádění kontroly se kontrolní výbor zaměřil na uzavřené smlouvy, jejíž výše přesahuje 100 tis. Kč. 
Výsledkem kontroly bylo doporučení kontrolního výboru, aby městská část při zadávání veřejných 
zakázek dávala větší váhu ceně než subjektivním kritériím. Předsedající mu odpověděla, že takřka 
vždy dává městská část prioritu při výběru ceně, nicméně při výběru herního prvku na dětské hřiště, 
chtěla mít pod kontrolou i to, jak bude herní prvek vypadat.  
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Další problém, na který upozornil Ing. Pavel Jankůj, bylo dle jeho slov nedodržení termínu pro 
dokončení díla metropolitní sítě na ulicích K Bukovinám a U Památníku o 9 a půl měsíce bez toho, 
aby k tomu byl vyhotoven dodatek ke smlouvě o dílo. Zároveň nebyl spokojen s vyjádřením právníka 
městské části Brno-Kníničky k této záležitosti. Doporučil městské části vždy uzavírat dodatek ke 
smlouvě. Předsedající k tomu řekla, že veškeré své kroky konzultuje s právníkem a v tomto případě 
bylo dílo ve stanoveném termínu řádně předáno s nedodělky, nicméně peníze byly zhotovitelské 
společnosti zadržovány do řádného předání posledního dokumentu ke stavbě, v tomto případě část 
geodetického zaměření, které bylo doděláváno pro městskou část později. Dále předsedající uvedla, 
že obdržela i zprávu auditora, který kontroloval mimo jiné i předmětnou zakázku a dle sdělení 
auditora nebyly v hospodaření MČ zjištěny žádné chyby a nedostatky.     

Ing. Pavel Jankůj dále informoval zastupitele, že na základě podnětu, který dostal na minulém 
zasedání jednal se zástupci společností Brněnské komunikace a.s., společnosti Správa a údržba 
silnic Jihomoravského kraje, p.o. a se zástupci Odboru dopravy MMB o zklidnění dopravy na ulici 
Ondrova s tím že padl návrh na umístění zpomalovacího ostrůvku do zatáčky na ulici Ondrova 
v místě ulice Nová. Vyzval zastupitele, aby mu k takovému řešení řekli svůj názor. Dále informoval, 
že je stále ve hře umístění úsekového měření rychlosti, které je politickou záležitostí, nicméně se 
snaží negativní stanovisko politiků zvrátit. Na další zasedání plánuje nachystat materiály týkající se 
konkrétních opatření na ulici Ondrova. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají nějaké dotazy či připomínky. Žádný z přítomných 
zastupitelů se nevyjádřil. 

BOD Č. 14 - DOTAZY, PŘIPOMÍNKY, PODNĚTY ČLENŮ ZASTUPITELSTVA 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu ještě nějaké dotazy či 
připomínky. Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

Předsedající pozvala přítomné na Dětský den, který se uskuteční dne 2.6.2023. 

Předsedající konstatovala, že byly vyčerpány všechny body programu a ukončila zasedání 

zastupitelstva v 18:26 hod. 

Další zasedání zastupitelstva MČ Brno-Kníničky se bude konat dne 19.06.2023. 
 
 

V Brně dne 03.05.2023 

 

 

 

 

 

………………………………. …………………………………… ……………………………………. 

Lenka Ištvanová, v.r.  Aleš Chrastil, v.r.    Ing. Václav Hrnčíř, v.r. 

starostka   ověřovatel zápisu   ověřovatel zápisu 

 

Přílohy zápisu: 

1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích  

2) Prezenční listina 

zapsala: Miroslava Keprtová 


